
 

 

  

Motie 

Datum raadsvergadering 29 juni 2023 

Ingekomen onder nummer 420 

Status Status 

Onderwerp Motie van de leden Hoogtanders, Schmit, Namane en Bentoumya inzake 

meer maatschappelijke impact realiseren via inkoop. 

Onderwerp 

Meer maatschappelijke impact realiseren via inkoop. 

Aan de gemeenteraad 

Ondergetekenden hebben de eer voor te stellen:  

 

De Raad, 

 

Gehoord de discussie over Kennisnemen van de raadsinformatie over afdoen motie 660, afdoen 

toezegging ‘inkopen met invloed’ en stand van zaken positie versterken sociale firma’s. 

 

Constaterende dat, 

 

- Bedrijven en sociale firma’s een belangrijke bijdrage kunnen leveren aan de realisatie van 

de maatschappelijke opgaven van de stad; 

- Via het inkoopinstrument de gemeente de bedrijven en sociale firma’s die extra maat-

schappelijke impact willen en kunnen maken extra waarderen. Ondernemers die (maat-

schappelijke) impact creëren krijgen dan meer kans om opdrachten te verwerven. Tegelij-

kertijd stimuleert dit reguliere ondernemers om ook hun maatschappelijke impact te verg-

roten.  

 

Overwegende dat, 

 
- De gemeenteraad sinds 2008 door het initiatiefvoorstel ‘Een goede zaak’ regelmatig vraagt 

om een programma sociaal inkopen en dat dit recent o.a. ook weer door de motie El Ksahi is 
gedaan; 

- De afgelopen jaren dit college uitstekende instrumenten, zoals Leidraad Sociaal Opdrachtge-
verschap, heeft ontwikkeld om inkopen met impact te realiseren, die ook recent met de raad 
zijn gedeeld; 

- Daarin wordt aangetoond dat er veel juridische handvatten, en daarmee geen inhoudelijke be-
lemmeringen, bestaan; 
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- De gemeente zelf ervaring heeft opgedaan door bij aanbestedingen actief impact uit te vra-
gen binnen de gunningscriteria bij aanbesteding (bijvoorbeeld bij de inkoop van de beveili-
ging, bloemen en catering); 

- De gemeente deel uitmaakt van de Citydeal Impactondernemers waarin gemeente, andere 
overheden, impactondernemers en kennisinstituten samen hebben vastgesteld dat het nu tijd 
is om inkopen met impact op te schalen en tot norm te maken; 

- Maar dat de omvang van de inkoop met impact zeer beperkt blijft. Zo geeft het college aan 
dat in 2022 slechts voor 0,1 % heeft plaatsgevonden bij sociale firma’s (bedrijven die werken 
met mensen met een achterstand tot de arbeidsmarkt. 

Verzoekt het college van burgemeester en wethouders 

- Om staand beleid te implementeren en daarbij concrete gewenste resultaten te formuleren. 

Tot deze resultaten behoren in ieder geval: 

• Impactvol aanbesteden wordt de norm. Bij elke aanbesteding wordt extra impact uitge-

vraagd en gewaardeerd in de beoordeling van de inschrijvingen, tenzij dit – onderbouwd -

niet mogelijk is. 

• In 2024 de eerste stappen te zetten en in 2026 volledig inzichtelijk te maken hoe in ge-

meentelijke aanbestedingen impact wordt uitgevraagd en gewaardeerd in de beoordeling 

van de inschrijvingen. 

- De raad jaarlijks te informeren over de inzet en de resultaten van impactvol inkopen. 

Indiener(s), 

Y. Hoogtanders (VVD) 

E. Schmit (D66) 

Y. Bentoumya (GroenLinks) 

A. Namane (PvdA) 


